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ZÁPIS Z 1. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2020 
konaného dne 30.ledna 2020 v 9 hod. 

v zasedací místnosti MěÚ v Polici nad Metují 
 

Přítomní členové: Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, P. Šubíř, B. Klímová, 
V. Friml, Mgr. J. Škop – na základě plně moci 

Omluvení členové: J. Cibulka, Ing. Jiří Beran 
 
Hosté:  Zástupci firmy EnviPartner, zástupci MAS Stolové hory 
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Ing. Jiří Krtička 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Ing. Jiří Krtička 
  
 Usnesení č.01/01/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Ing. Jiřího Krtičku ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  7 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/01/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Schválení střednědobého výhledu rozpočtu 2021 – 2024 
3. Strategický plán DSO Policka 2020 – 2025 
4. Schválení dodatku ke smlouvě v projektu Ef. a prof. veř. správy 
5. Zadržování vody v krajině 
6. Diskuze 
7. Závěr 
 
 
1) ZAHÁJENÍ 

Přítomné uvítal místopředseda Vladislav Friml, omluvil nepřítomné a představil navržený 
program, který nikdo nechtěl doplnit.  
Usnesení č.03/01/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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2) SCHVÁLENÍ STŘEDNĚDOBÉHO VÝHLEDU ROZPOČTU 2021 - 2024 

 
M.Zeman představil navržený střednědobý výhled rozpočtu DSO Policka, který obsahuje 
členské příspěvky a příspěvky na pediatrickou péči na Policku.  
 
B.Klímová – rozpočet by měl obsahovat přijetí překlenovacího úvěru na financování projektu 
Veřejné správy 
M.Zeman – překlenovací úvěr bude splacen v roce 2020, tudíž se do střednědobého výhledu 
nepromítne 
 

  2021 2022 2023 2024
Příjmy celkem (Kč) 264 000 264 000 264 000 194 000
Výdaje celkem (Kč) 264 000 264 000 264 000 194 000
Pohledávky celkem  (Kč) 0 0 0 0
Závazky celkem  (Kč) 0 0 0 0  
 
Usnesení č.04/01/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na roky 2021 – 2024.  
Pro:  7  Proti: 0      Zdržel se: 0   

 
 
3) STRATEGICKÝ PLÁN DSO POLICKA NA ROKY 2020-2025 
V. Friml předal slovo zástupcům f. EnviPartner. P. Krejčí se odkázal na setkání 19.12.2019, 

ze kterého připravili několik návrhů k diskuzi. Hlavními uvažovanými přínosy by měly být 
finanční úspory a rozšíření služeb, hlavními nebezpečími jsou finance a neochota menšiny 
podřídit se většině.  
 
Turistický ruch 
- Zapojit IC Police n. Met. do vydávání a přípravy propagačních materiálů 
- Jednotná vizuální podoba turistických informací, tabulí, na Policku 
- Cyklobusy 

 
Friml – příprava materiálů v IC je již v běhu 
Klímová – materiály a jejich obsah by měl koordinovat manažer svazku, zpracovávat IC 
Šubíř – navrhuje připravit materiál pro turisty, kde jim chce navrhnout program na celý týden 
na Policku 
Friml – souhlasí, navrhuje takový materiál doplnit např. o seznam restaurací, který by se 
každý rok aktualizoval  
Krtička – navrhuje doplnit materiál o seznam parkovišť, jejich kapacitu a přidat trasy a cíle, 
které jsou z daného místa dosažitelné 
 
Cyklobusy 
Krtička – navrhuje okružní turistický autobus po záchytných parkovištích v oblasti –  
Police-Petrovice-Bezděkov-Machov-Karlow; chce zavést jednání na toto téma s CDS Náchod 
Škop – Police již tento návrh s CDS probírala, společnosti se líbí, ale zbývá dořešit 
podrobnosti 
Šubíř – navrhuje jako společný projekt pro DSO „taxibus“ – DSO zakoupí bus pro 15-20 lidí 
a ten bude dostupný na telefonické zavolání pro případné zájemce 
Friml – Královéhradecký kraj podporuje cyklobusy, navrhuje začít jednat s krajem o podpoře 
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Krejčí – vidí možnost příspěvku na cyklobus i v návaznosti na krajskou strategii odvedení 
turistů z Adršpachu  
Krtička – navrhuje oslovit radního Hečka 
Maroul – vidí možnost využití „taxibusu“ i pro obce – v rámci sociálních služeb i spolkové 
činnosti ( doprava seniorů na nákup, doprava na setkání seniorů v jiné obci atd. )  
 
Centrum společných služeb  
Krtička – navrhuje nasmlouvat pro DSO právní kancelář, na kterou by se mohly obce DSO 
obracet  
Klímová – s návrhem souhlasí 
Maroul – s návrhem souhlasí 
Friml – zmínil, že členové Svazu měst a obcí mohou využít jejich právní podpory  
Klímová – podotkla, že dle její zkušenosti nereagují dostatečně rychle 
Škop – město Police si platí služby právní kanceláře za cca 6 500 Kč/měsíc 
Friml – pro Velké Petrovice nemají služby právní kanceláře smysl, za 20 let využil služby 
právního zástupce cca dvakrát 
Krtička – navrhuje, aby právní kancelář oslovoval s požadavkem vždy manažer svazku a dělal 
tak koordinátora, který bude mít k dispozici popis problému i jeho následné řešení, což může 
v budoucnu vést k úsporám z důvodu časté duplicity řešených problémů – nebylo by třeba 
oslovovat právní kancelář se stejným problémem dvakrát 
Maroul – koordinátor je dobrý nápad, ale vidí problém ve vysvětlování komplexního 
problému přes prostředníka 
 
Dotační oblast 
Krtička – vidí hlavní možnost podpory ze strany manažera svazku ve vypracování zpráv o 
udržitelnosti – zajištění kontinuity i po změně starosty atd. 
Maroul – navrhuje častější zprávy manažera o dotačních programech pro obce – vypsat 
podmínky získání dotace atd 
Friml – vidí přínos manažera pro řešení dotací např. přes MAS Stolové hory – manažer 
svazku by dle něj mohl zpracovávat dotace např. pro všechny hasiče, které jsou v zásadě 
podobné 
 
Sociální služby 
Friml – v oblasti sociálních služeb nevidí problém, dle něj fungují 
Klímová – souhlasí, navrhuje pouze zvyšování kapacity 
Rejchrt – dotázal se přítomných, zda-li na Policku nějaká sociální služba chybí – pro lepší 
zacílení dotačních titulů MAS v následujícím období 
Klímová – chybí zaměstnanci prodejen v obcích  
Šubíř – navrhuje se zamyslet nad sdíleným úvazkem pro jednoho člověka, který by zajistil 
prodej v několika obecních prodejnách 
Friml – navrhuje odvoz zájemců z jednotlivých obcí do obchodu a zpět 
 
Senioři 
Krejčí – navrhuje uvažovat o větším propojení seniorů, jejich společné výlety atd.  
Friml – nepovažuje za důležité; ze zkušenosti odhaduje, že by nebyl zájem 
Maroul – s myšlenkou propojení souhlasí, cílová skupina seniorů by to dle něj ocenila; 
navrhuje pořádání akcí pro seniory v rámci Policka a zajištění dopravy i pro seniory 
z okolních obcí 
Krtička – Machov takové akce pořádá, souhlasí s větším zapojením obcí v dopravě seniorů na 
takové akce 
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Odpadové hospodářství 
Krtička – navrhuje smlouvu za DSO na ukládání bioodpadu do kompostáren, bioplynových 

stanic; navrhuje společné využití sběrných dvorů – častější svozy nebezpečných odpadů atd. 
Škop – je nutné ověřit kapacity sběrných dvorů a zjistit požadavky obcí, na jaký druh odpadu 

jim nedostačuje kapacita 
Šubíř – navrhuje v rámci DSO sjednotit odvoz např. nábytku, plastů, nebezpečného odpadu – 

díky svozu z většího území by mohly být častěji 
 
P. Krejčí poděkoval za diskuzi a spoustu námětů do návrhové části strategie DSO.  
 
4) SCHVÁLENÍ DODATKU KE SMLOUVĚ V PROJEKTU EFEKTIVNÍ A 

PROFESIONÁLNÍ VEŘEJNÉ SPRÁVY 
 
M.Zeman informoval starosty o schválení dodatku, schváleného výborem DSO usnesením 
č.04/05/2019, ze strany řídícího orgánu. Konkrétní znění dodatku, připraveného k podpisu, je 
přílohou tohoto zápisu. Členové se zněním souhlasí a pověřují předsedu jeho podpisem.  
 
Usnesení č. 05 /01/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje dodatek ke smlouvě, dle přílohy 1, a pověřuje předsedu 
jeho podpisem.  

Pro:  7  Proti: 0      Zdržel se: 0   
 
 
5) ZADRŽOVÁNÍ VODY V KRAJINĚ 

 
M.Zeman předal starostům informaci od p. Školníka na téma Studie zadržování vody 
v krajině. Informace doplnila B.Klímová o podrobnosti, neboť Suchý Důl dostal nabídku již 
v loňském roce, ale zastupitelstvo ji nechválilo k realizaci z důvodu nedostatku obecních 
pozemků v dotčených lokalitách. Cena projektu je cca 150 000 Kč, podíl obce 30 000 Kč.  
 
6) DISKUZE 

Ing. Krtička zmínil problém s projektem parkoviště v Řeřišném, kde musí sledovat jeho 
využití. V návaznosti na tento problém navrhl zamyslet se nad sčítači návštěvnosti, které se 
vyrábějí i v mobilních verzích.  
 
7) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční ve Velkých Petrovicích 17.3. 2020 od 15h. 
 

 V. Friml poděkoval přítomným za debatu a ukončil zasedání.  
 

Zapsal: Martin Zeman 
V Polici nad Metují 31.1.2020 

 
 

 
 
 

…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Ing. Jiří Krtička 
 předseda svazku ověřovatel 


